
 

Pályázat  
Az ELTE TTK Hallgatói Alapítvány  kuratóriumi titkári tisztségére 

 

Bemutatkozás és motiváció 
Horváth Luca vagyok, 2012-ben kezdtem matematika alapszakon, amit várhatóan tavasszal fejezek be. 

Elsőéves korom óta vállalok aktív szerepet a Hallgatói Önkormányzat életében, mint mentor, képviselő 

és delegált. 

2015. szeptembere óta vagyok az Alapítvány kuratóriumi tagja, ahol szintén részt veszek a munkában. 

Alapítvány munkájába való bekapcsolódással jobban megismertem a felépítését, munkáját, és egy 

nagyon jó célokkal rendelkező szervezettel találkoztam, amiért érdemes dolgozni. A korábbi vezetőség 

már többször is jelezte, hogy távozni szeretne, mivel fontos számomra a szervezet, ezért - mivel vannak 

ötleteim, hogyan lehetne színesíteni az Alapítvány palettáját - pályázok az Alapítvány kuratóriumi 

titkári tisztségére. 

 

Tervek 
Kiadványok 

Felmerült a kiadványok gondolata, mivel piaci rést véltünk felfedezni egyes tantárgyak esetén. A 

költségkalkuláció elkészült, az oktatókkal még fel kell venni a kapcsolatot, hogy ők hogyan tudnak 

hozzájárulni a munkához, milyen elképzeléseik vannak róla. Véleményem szerint a projekt alapjait 

lefektettük. 

Állás- és szakmai gyakolatbörze: 

A már jelenleg rendelkezésre álló források jobb igénybevétele mellett a fennmaradáshoz 

elengedhetetlen máshonnan is támogatást szerezni. Erre a legjobb eszköz, ha olyan cégekkel, 

vállalkozásokkal vesszük fel a kapcsolatot, akiknek igénye van friss fiatal munkaerőre, akiket 

bevonnának a projektjeikbe. Ezen létesítményeket egyszerre egy helyen felvonultató program lehetne 

egy börze, ahol az érdeklődő hallgatók kedvükre válogathatnának aktuális kutatások és gyakornoki 

helyek között. 

Önkénteskedés: 

A gimnazista diákoknak kötelezően közösségi munkát kell végezniük. Ez olyan lehetőséget kínál az 

Alapítványnak, amellyel nem csak önkénteseket tudnánk bevonzani, de Karunkat is 

népszerűsíthetnénk a potenciális leendő hallgatóink körében, egyben segítve is őket az érettségiük 

felé. 



 
Gyakornoki programok 

Az önkéntesek bevonása mellett nagy segítség lenne az Alapítványnak és a hallgatóknak is, ha a 

Karunkon futó szakmai gyakorlatokban érdekelt végzősöket bevonnánk a működésünkbe, leginkább a 

pályázat felkutatás és megvalósítás terén tudnának segítséget adni. Jelenleg az Alapítvány befogadó 

képessége elég korlátozott, de a lelkes önkéntesek tudnak új ötleteket hozni, amik színesíthetik az 

Alapítványt, ez megteremtené a fejlődés alapjait. 

Ezen programok megvalósításával, a hallgatók felé mutatott képe javulhat az Alapítványnak. 

Mentorrendszer 

Elengedhetetlennek tartom, hogy az alapítvány segítse a mentorrendszert, mivel az elsőévesek 

beintegrálása nagyon fontos, ehhez minden segítséget meg kell adni, amit tudunk, akár anyagi, akár 

rendezvényszervezési téren. 

Átláthatóság 

Feladatkörömhöz tartozik a kuratóriumi ülések jegyzőkönyveinek elkészítése, ellenjegyzés és 

beszámolás a Küldöttgyűlésnek. A pontos feladatkört az ELTE TTK HA SZMSZ-e határozza meg, ezzel az 

a probléma, hogy nagyon elavult, ezért feladatomnak tekinteném korszerűsítését. Ideje lenne 

megfelelően összhangba hozni a jogszabályi környezettel és az ELTE TTK HÖK Alapszabályával, 10 év 

után már ideje lenne foglalkozni ezzel. Sajnos jelenleg a honlapon nem elérhetők a különböző 

szabályzatok, ezen mindenképp szeretnék változtatni.  

Kapcsolatok más civil szervezetekkel 

Fontosnak tartom, hogy a Karon működő különböző civil szervezetekkel együtt tudjunk dolgozni, 

segítsük egymást, mivel ugyanaz a célunk, hogy minél jobb legyen a hallgatóknak.  

Az egyetemünkön kívüli civil szervezetekkel is érdemes lenne jó kapcsolatot ápolni, néhány dologban 

példaként is állhatnak előttünk. A FEB (TM - BME Vegyészmérnöki Csoport) például hasonlóan 

foglalkozik középiskolások képzésével, de más formában, mint mi, így fel lehetne venni velük a 

kapcsolatot, hogy kölcsönösen reklámozzuk egymást. Mivel jól kiegészítjük egymás programjait, nem 

áll fenn érdekellentét. Ebből személyesen is ki tudom venni a részem, mert egykor oktattam a nyári 

táborukban, így ismerem a vezetőséget és jó kapcsolatot ápolok velük. 

Nyúz 

Az elmúlt időszakban az ELTE TTK HÖK számára magas költséget jelent az újság kiadása, úgy gondolom, 

hogy megfelelő konstrukcióval az Alapítvány át tudná vállalni ennek finanszírozását. Természetesen a 

cél az lenne, hogy az állás- és szakmai gyakolatbörze kiállító cégek, hirdessék magukat az újságban is, 

szakterületi bizottság elnökként nem egy ilyen megkeresést kaptam, hogy juttassuk el a hallgatókhoz, 

így látok erre reális esélyt. 



 
Záró gondolatok 
Lelkesen és motiváltan vágok bele a munkába, szeretném a pályázatomban foglaltakat a lehető 

legnagyobb mértékben megvalósítani.  

Pályázatomban természetesen nem taglaltam teljesen mélyrehatóan  minden egyes részletet, ezeket 

további kérdés esetén bővebben is kifejtem. Megválasztásom esetén, amíg az átadás-átvétel folyamata 

papíron is lezajlik, lehetőségem lesz az esetleg most még hiányzó tudnivalót bepótolni.  

Köszönöm, hogy elolvastad a pályázatomat! 

A pályázattal kapcsolatos bármilyen kérdést, észrevételt szívesen fogadok, keressetek bátran az alábbi 

elérhetőségeken! 

 

Budapest, 2016. február 6. 

Horváth Luca 
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